

You can prevent the spread of the flu.

If you are experiencing flu symptoms such as cough and fever, we invite you to access our many online services at www.servicecanada.gc.ca.

If you need to speak to someone directly, please call:

1 800 O-Canada
(1-800-622-6232)
TTY: 1-800-926-9105

If you feel you must be at a Service Canada counter in person, please take the following precautions:

- Make sure you cough and sneeze into your arm, not your hand.
- If you use a tissue, dispose of it as soon as possible and wash your hands immediately.

We appreciate your cooperation.

For more information, visit www.canada.ca/flu.

Que devez-vous faire pour éviter de transmettre la grippe?

Si vous avez des symptômes de la grippe, comme la toux et la fièvre, nous vous invitons à consulter le www.servicecanada.gc.ca pour accéder à nos nombreux services en ligne.

Vous voulez parler à quelqu'un directement? Composez le :

1 800 O-Canada
(1-800-622-6232)
ATS : 1-800-926-9105

Si vous devez absolument rencontrer un agent de Service Canada, prenez les précautions suivantes :

- Si vous toussiez ou éternuez, faites-le dans le creux de votre bras, et non dans votre main.
- Si vous utilisez un papier mouchoir, jetez-le dès que possible, puis lavez vos mains.

Nous vous remercions de votre collaboration.

Pour en savoir plus, consultez www.canada.ca/grippe.

Que devez-vous faire pour éviter de transmettre la grippe?

Si vous avez des symptômes de la grippe, comme la toux et la fièvre, nous vous invitons à consulter le www.servicecanada.gc.ca pour accéder à nos nombreux services en ligne.

Vous voulez parler à quelqu'un directement? Composez le :

1 800 O-Canada
(1-800-622-6232)
ATS : 1-800-926-9105

Si vous devez absolument rencontrer un agent de Service Canada, prenez les précautions suivantes :

- Si vous toussiez ou éternuez, faites-le dans le creux de votre bras, et non dans votre main.
- Si vous utilisez un papier mouchoir, jetez-le dès que possible, puis lavez vos mains.

Nous vous remercions de votre collaboration.

Pour en savoir plus, consultez www.canada.ca/grippe.

You can prevent the spread of the flu.

If you are experiencing flu symptoms such as cough and fever, we invite you to access our many online services at www.servicecanada.gc.ca.

If you need to speak to someone directly, please call:

1 800 O-Canada
(1-800-622-6232)
TTY: 1-800-926-9105

If you feel you must be at a Service Canada counter in person, please take the following precautions:

- Make sure you cough and sneeze into your arm, not your hand.
- If you use a tissue, dispose of it as soon as possible and wash your hands immediately.

We appreciate your cooperation.

For more information, visit www.canada.ca/flu.